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Katowice, dn. 25.11.2024 r. 

 

Szanowny Pan,  

Wojciech Saługa 

Marszałek 

Województwo Śląskie 

 

Dotyczy: audytu krajobrazowego województwa śląskiego. 

 Działając na podstawie art. 23 ust. 5 i nast. ustawy o samorządzie województwa zwracam 

się z prośbą o udzielenie informacji na poniższe kwestie. 

 W ostatnich dniach gminy naszego regionu w sposób negatywny odniosły się do 

dokumentu przygotowanego przez Urząd Marszałkowski, dotyczącego audytu krajobrazowego. 

Jednym z przykładów mogę podać miasto Gliwice znajdujące się w reprezentowanym przeze 

mnie okręgu wyborczym. Nadesłana wersja zakłada fatalne rozwiązania poprzez zablokowanie 

rozwoju miasta np. na terenie Ostropy. Niestety styl procedowania tak ważnego dokumentu 

pozostawia wiele do życzenia i otrzymałem sporo negatywnych komentarzy od Radnych Miasta 

Gliwice. Dokument trafił do ich rąk bardzo późno, sam Urząd Marszałkowski dał niewiele czasu 

na analizę zawartości, co też spowodowało, że wiele gmin nie zdążyło nawet wyrazić swojej 

opinii. W mojej ocenie nie tędy droga. Zdaję sobie sprawę, że to pierwszy taki dokument  

w historii, nadrzędny nad miejskimi planami zagospodarowania przestrzennego, dlatego też 

czas na jego weryfikację powinien być adekwatny do okresu jego opracowywania. Wspomniane 

Gliwice dzięki zaangażowaniu pracowników urzędu i radnych wyartykułowały aż 27 uwag.  

W mojej ocenie są one słuszne i mając na uwadze opisane okoliczności oraz to, że końcowo 

sejmik przyjmie końcową wersję, zwracam się z wnioskiem o uwzględnienie w całości 

wskazanych zastrzeżeń i dołożenie większej staranności, aby w przyszłości tak ważne 

zagadnienia były procedowane w odpowiednich warunkach. 

Z poważaniem, 

 

Radny Sejmiku Województwa Śląskiego 
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